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Agenda-
punt 

Omschrijving 

1 We maken kennis met Elles Moonen, Jeanet Moerings, Ruben van den Ouden. 
Elles; nieuw lid. Woont paar jaar in Sliedrecht. Man heeft beperking. Is mantelzorger. Studie sociaal werk. 
Ruben; tijdelijk bij de gemeente. Doelen GALA akkoord omzetten in lokaal plan van aanpak. 
Jeanet; vanaf 1 april opvolger Mariëtte Teunissen. In dienst bij Zorgbelang. Ondersteunt diverse 
Adviesraden in de regio. 

2 Brede specifieke uitkering (SPUK) + Woonzorgvisie: toelichting door Ruben 
Brede SPUK: 
Regelingen vanuit het Rijk. Eén brede specifieke uitkering (SPUK) samengevat.  
Er zijn 15 lijnen: Kansrijke start (eerste 1000 dagen van een kind)  2. Valpreventie enzovoort. 
Een aantal zaken lopen al. Om al die 15 lijnen integraal, in samenhang met elkaar aan te gaan pakken gaat 
Ruben een plan van aanpak opstellen. De subsidie hiervoor moet nog aangevraagd worden. 
Eerste plan 30 september naar VNG. Vanaf najaar met partners in het veld concretiseren. 
Uitvoeringsplannen. Wie gaat wat wanneer doen? 
Vraag aan adviesraad: wat wil de adviesraad meegeven? 
Reacties: Aandacht voor verschillen beleid en praktijk. Plannen en uitvoering. Integraal benaderen is 
ingewikkeld; brede thema’s. Sliedrecht is geen grote gemeente; de lijnen zijn kort. Leesbaar plan. 
Capaciteit probleem speelt een rol (personeelstekorten).  
Ruben wil aansluiten bij wat er al is en dat logisch op elkaar aan sluiten. 
Wanneer stapt de adviesraad in? Wens adviesraad is tijdige interactie. Duidelijke tijdlijn en wanneer 
formeel advies van de Adviesraad gewenst is. 
In het plan komen: Beeld van waar staan we nu? Wat is er al aan beleid en uitvoering? Welke 
problematieken spelen er? Waar willen we naar toe? Wat is ervoor nodig om daar te komen? 
Hebben jullie tips voor inspraak inwoners?  
Reacties: Een themabijeenkomst werkt soms. Vaak dezelfde mensen die aanwezig zijn.  
Onderzoekscentrum Drechtsteden. GGD ZHZ. Bewonerspanel Sliedrecht. Werkbezoeken aan organisaties 
in zorg en welzijn en daar met doelgroepen in gesprek proberen te gaan. (Lennart biedt medewerking 
aan). 
Vraag Lennart: middelen afhankelijk van aantal inwoners met gezondheidsachterstand. Is bekend hoe dat 
voor Sliedrecht is? 
Antwoord: Er is bekend per programma welk bedrag beschikbaar is. Sommige middelen zijn voor 4 jaar, 
andere structureel. 
 
Afspraak/actie: agenderen 28 augustus concept plan Brede SPUK bespreken. Anders via de mail. 
 
 

  Verslag vergadering   
22 mei 2023 van 19.30-21.30 uur 
 

 

 

Aanwezig:  Piet de Keijzer (voorzitter) Adrie Romijn, Dick van Mourik, Wouter van der Elst, Henk Visser,  Cockie 
Rutten, Peter Korevaar, Elles Moonen, Lennart Broekhuizen (leden), Caroline Wilbrink en Ruben van den Ouden 
(gemeente Sliedrecht) Jeanet Moerings (Zorgbelang Inclusief, ambtelijk secretaris)  
Afwezig:   - 
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Woonzorgvisie: 
Ook vanuit het Rijk. Wonen en zorg & welzijn verbinden. Bijvoorbeeld: Huisvesting statushouders. Langer 
thuis wonen. Dubbele vergrijzing. Gemeente moet daar een visie op ontwikkelen. Moet eind 2023 klaar 
zijn. Sliedrecht doet al veel en heeft al veel plannen. Ruben gaat het uitvragen combineren met Brede 
SPUK uitvraag. Er komen ook prestatie afspraken met woningcorporaties. Sociaal domein en ruimtelijke 
ontwikkeling en wonen werken hierin samen. 
Advies: - ga slim om met alles wat er al is qua visie, beleid. En vul dit aan met wat nog mist. 

- Van begin af aan toegankelijk en zorgbestendige woningen (ver)bouwen. 
- Betrek de inwoners tijdig. 

 
Thema Lokale nota Publieke Gezondheid: toelichting door Caroline 
Powerpoint presentatie (zie bijlage) 
Er moet een nieuwe lokale nota komen: 2024-2027. 

1. Gezondheidsbescherming 
2. Ziektepreventie 
3. Gezondheidsbevordering: ruimte voor lokale keuzes. Voorstel is om huidige nota te herijken. Dit 

sluit aan bij Brede SPUK en Woonzorgvisie en meerjarenbeleidsplan Dienst Gezondheid en Jeugd 
en Bouwstenennotitie. 

Q4 nota in concept klaar; bespreken in de Adviesraad. Q1 2024 in gemeenteraad. 
Er zijn veel nota’s, notities en visies, de gemeenteraad heeft niet veel kritische vragen gesteld tot nu toe. 
 
Adviesraad: - laat vooral zien wat er al gedaan wordt en wat levert dat op? 

- Leesbaar en concreet schrijven. Hoe concreter hoe beter. 
- Praktijkverhalen en voorbeelden toevoegen? 
- Focus op (belangrijkste) thema’s. 
- Wanneer: Meningsvormend – Oordeelsvormend – Besluitvormend? 

 
Vraag:  Zienswijze aanleveren op een stuk hoe werkt dat? Aanleveren door Gemeenteraad en college. 
Opmerkingen: er komen steeds meer verschillen tussen de gemeenten. Kleinere gemeenten hebben 
kleinere budgetten. Maakt het wel complex. Jammer dat het niet meer regionaal mag. Sommige thema’s 
kun je niet (alleen) lokaal aanpakken. 
Het kost veel capaciteit en tijd van gemeentelijk apparaat. Het team is ook niet compleet. Vandaar ook 
dat Ruben tijdelijk is toegevoegd. De diverse cycli lopen tegelijk af en tevens zaken die vanuit het Rijk 
opgelegd worden. 
GGD ZHZ levert data aan. Op www.hoegezondiszuidhollandzuid.nl   Home - Gezondheid en participatie in 
beeld (hoegezondiszhz.nl) staan ook data. 

3 Verslag vergadering 20 maart 2023: wordt vastgesteld.  
Nav: Rondvraag: Maatschappelijke Advies Groep MAG, adviseert over ruimtelijke vernieuwing heeft 
raakvlakken met sociale omgeving. MAG telt 9 leden. Voorstel Piet: met een delegatie van deze 
Adviesraad kennis te maken met delegatie MAG. Om korte lijn te hebben. Bewust zijn wederzijds elkaar 
tijdig te betrekken.  
Beide Adviesraden zijn verbonden met de gemeente. Kan de gemeente een verbinding faciliteren. 
Afspraak: Caroline vraagt via de gemeente of zij beide voorzitters met elkaar in contact wil brengen 
(formeel aanpakken).  
Gemeente Sliedrecht zoekt leden voor nieuwe adviesgroep MAG - Sliedrecht24 
Maatschappelijke Advies Groep (MAG) uitgebreid tot negen leden - Sliedrecht24 
 

Nav acties: 
Cockie: CRD: gaat dit jaar nog door. In 2024 samengaan met Regionale Adviesraad Sociaal Domein (RAS). 
Er moet nog veel geregeld worden (oprichten stichting et cetera). Het is nog niet duidelijk of en welke 
leden van CRD doorgaan naar de RAS. 

 

http://www.hoegezondiszuidhollandzuid.nl/
https://www.hoegezondiszhz.nl/
https://www.hoegezondiszhz.nl/
https://sliedrecht24.nl/gemeente-sliedrecht-zoekt-leden-voor-nieuwe-adviesgroep-mag/
https://sliedrecht24.nl/maatschappelijke-advies-groep-mag-uitgebreid-tot-negen-leden/
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4 Kernteams/aandachtsgebieden: Voortgang thema’s en werkwijze kernteams en aandachtsgebieden. 

• Wmo  
- Regionale adviesraad en doorontwikkeling naar een breder sociaal domein, zie ook verslag 

van de vergadering van 27 maart en 15 mei (verslag wordt nagestuurd): Piet 
- Vervoer: Piet 

Weinig te melden. Er zijn wel wat verbeteringen. 24 uur van tevoren plannen bevalt niet bij iedereen. Niet 
in de spits. Afspraken blijken soms niet binnen gekomen te zijn. Wijkhoppers meer in gaan zetten. 
Comfortabeler maken van de wijkhoppers. 25/5 vervoersplatform vergadering. Verschil: gehoorde 
klachten en geregistreerde klachten. Piet neemt de genoemde klachten mee. 

- Beschermd wonen/verwarde personen: Peter 
- Armoede/minimabeleid/Participatiewet: Dick, Lennart, Wouter en Cockie (vanuit de CRD) 

• Jeugd: Adrie, Cockie, Elles 

• Communicatie 
- Website: overzicht bezoekers per pagina; Lennart: ongeveer 1 bezoeker per dag (afgelopen 90 

dagen) homepagina en profiel. 50% direct naar website, 50% via een andere site 
- Sociale media: Adrie: Instagram, Twitter, FaceBook. Voorstelrondje is nog niet helemaal van 

de grond gekomen. Actie: iedereen een stukje + foto versturen (Adrie mailt nogmaals) 

• Woonzorgvisie: allen. Stand van zaken: Caroline. Zie punt 2 deze notulen. 

• Brede SPUK: allen. Stand van zaken: Caroline. Zie punt 2 deze notulen. 

• Herijking lokaal Wmo-beleid en verordening Wmo: allen. Stand van zaken: Caroline 
We hebben veel lijvige stukken ontvangen. In de Regionale Adviesraad is hij al besproken en advies op 
gegeven. 
1.Conceptverordening. 2.Toelichting verordening. 3.Vervolgnotitie herijking. 
De SDD / GR sociaal heeft een concept verordening opgesteld. 
RAS heeft advies gegeven. Alle adviezen zijn over genomen. Deze zijn verwerkt in de lokale stukken. 
Wat wel essentieel is is het reglement. 
Onderscheid Algemene Voorzieningen en Maatwerkvoorzieningen. 
Meer gebruik maken van voorveld en algemene voorzieningen, minder maatwerkvoorzieningen. 
Als we meer preventie en voorveld/ algemene voorzieningen willen is het belangrijk dat we er wel goed 
naar gaan kijken. 
Vragen: 
Hoe is de samenhang tussen de drie stukken? 
In hoeverre is het advies van de regionale raad in deze stukken mee genomen? 
Hoe is de status van het stuk? 
Welke route wordt afgelegd? 
Op welk moment wordt en advies van de Adviesraad verwacht? 
En nog veel meer vragen, vandaar nog niet inhoudelijk bespreken- in deze vergadering. 
Ter informatie is het nu prima, maar niet ter inhoudelijke bespreking en advisering. 
Het is jammer dat er niet vooraf door opsteller contact is opgenomen met de Adviesraad. 
Nu levert het veel vragen op. 
 
Cockie heeft vragen over huishoudelijke hulp (ramen lappen) en PGB. Ook moeilijk leesbaar. 
Het is een juridisch en technisch stuk. 
Bijvoorbeeld: dichtstbijzijnde passende dagbesteding. Wat is passend en wie bepaalt dat? 
 
Afspraak/actie: contact met ambtenaar (Kyle Oosterling) die de verordening opstelt. Cockie en Piet. Via 
Caroline 

6 Signalen:  
geen 
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7 Rondvraag en sluiting 

• Volgende vergadering 
Dinsdag 26  juni, Caroline is op vakantie.  
Thema  26 juni: Participatie, armoede & schulden door Jeroen Loeve.  

Wie zit voor: Dick 

• Zijn er punten voor de rondvraag? 
Caroline: college is akkoord met aanstelling Elles Moonen als nieuw lid van de adviesraad. 

 

 
 


